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INTERPELACJA

Otrzymalem pismo od mieszkaric6w blok6w osiedla ,,Przy tamie" we Wloctawku , kt6rzy
zaniepokojeni sq stanem technicznym osiedla. Balagan i walajqce siq (mieci, brak remontu drogi
wewnqtrznej ( osiedlowej ), brak parking6w i sklep6w - to najwiqksze bolqczki mieszkaric6w tego
osiedla .

Mieszkafcy zwr6cilisiq do mnie z pro(bq o interwencjq w wy2ej wymienionych sprawach.

W zwiqzku z powy2szym bardzo prosze Pana Prezydenta o zainteresowanie siq sprawE i udzielenie
odpowiedzi czy w najbli2szym czasie planowane sq na terenie tego osiedla jakie6 remonty i inwestycje.
Kto i w jaki spos6b mo2e pom6c mieszkadcom w rozwiqzaniu problemu braku parkingdw i sklep6w?


